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Samlesak for spørsmål

Eldrerådet 18.01.2022:

Behandling:
1.Johansen stilte spørsmål om det var en aktiv seniorpolitikk for ansatte i Karmøy kommune nå.
Eldrerådet ønsker et notat om seniorpolitkken for ansatte i Karmøy kommune i neste møte.
2.Reiersen opplyste at han via Pensjonsforbundet i Rogaland var blitt pasientombud i Helse Fonna.
Han er bl.a. plassert i en gruppe for hospitering mellom primærhelsetjenesten og
kommunehelsetjenesten for å spre kunnskap mellom sykehus og sykehjem i forbindelse med
Helsefellesskap. Arbeidet er nettopp kommet i gang og han vil orientere om dette arbeidet heretter.
3.Stava Farbu opplyste at hun og Reiersen var involvert i Brukerhuset og hun var også med i
brukerutvalget ved Kopervik bu- og behandlingsheim.

ELD- 007/22 Vedtak:
Spørsmål tatt til etteretning.


